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Interpelacja 1 

 

Na podstawie art. 24 ust.3 Ustawy o samorządzie gminnym, niniejszym 

składam interpelację dotyczącą kosztów związanych z eksploatacją autobusów 

elektrycznych. 

W związku z planowanym na rok 2023 zakupem kolejnych autobusów 

elektrycznych do taboru Zakładu Komunikacji Miejskiej , mając na uwadze znaczące 

wzrosty cen energii, które niewątpliwie wpłyną na koszty ich eksploatacji zwracam  

się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

1. O ile wzrosną koszty funkcjonowania Zakładu Komunikacji Miejskiej ? 

2. Czy będzie miało to wpływ na wzrost cen biletów ? 

3. Czy planowany jest wzrost rekompensaty dla ZKM spowodowany 

wzrostem kosztów paliw, w tym energii elektrycznej ? 

Inwestycja w mniej uciążliwe dla środowiska środki transportu zbiorowego  

nie budzi żadnych wątpliwości, szczególnie przy tak istotnym jej dofinansowanie  

ze środków zewnętrznych. Jednak zmiana relacji cen energii elektrycznej do kosztów 

oleju napędowego spowodowana głównie wojną na Ukrainie i jej konsekwencjami  

w postaci kryzysu energetycznego, uzasadnia potrzebę odpowiedzi na powyższe 

pytania.  
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